



مجموعة
الصناعات الوطنية
(القابضة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص. ب. : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

Tel.: (965) 24849466 : هاتف

Opt.: (965) 24844739 : هاتف

Fax: (965) 24839582 : فاكس

بريد الكتروني: mona.yousef@nig.com.kw e-mail:

www.nig.com.kw

الكويت في 2018/11/26

اشارة ٥٠٧ ٥٥٣

السادة / سوق دبي المالي المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

Subject : CMA Approval to renew the right of purchase or sale of 10% maximum of NIND own shares (treasury shares)

With reference to the above mentioned subject, We would like to inform that CMA has issued their approval regarding the extension of NIND's right to purchase or sale of 10% maximum of own shares (treasury shares) for an additional period of six months, starting from the last day of previous acceptance date end on 7 December 2018.

Attached: disclosure of material information form, and copy of CMA approval letter.

الموضوع : موافقة هيئة اسواق المال على تجديد حق شراء او بيع 10% من اسهم الشركة (الخزينة)

بالاشارة الى الموضوع اعلاه، نود افادتك بموافقة هيئة اسواق المال لمجموعة الصناعات الوطنية القابضة (صناعات) على تجديد حق شراء او بيع بما لا يتجاوز 10% من اسهم الشركة (الخزينة)، وذلك لمدة ستة اشهر اخرى تبدأ من تاريخ انتهاء الموافقة الحالية في 7 ديسمبر 2018 .

تجدون مرفق طيه نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع اعلاه وكتاب موافقة هيئة اسواق المال.

Sincerely,



Ahmed M. Hassan
CEO

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

احمد محمد حسن
الرئيس التنفيذي

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure Form of Material Information

		Date / التاريخ
National Industries Group Holding Company (KPSC)	مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك عامة	اسم الشركة Company name
CMA has issued their approval regarding the extension of NIND's right to purchase or sale of 10% maximum of own shares (treasury shares) for an additional period of six months, starting from the last day of previous acceptance date end on 7 December 2018.	موافقة هيئة اسواق المال لـ(صناعات) على تجديد حق شراء او بيع بما لا يتجاوز 10% من اسهم الشركة (الخزينة)، وذلك لمدة ستة اشهر اخرى تبدأ من تاريخ انتهاء الموافقة الحالية في 7 ديسمبر 2018 .	المعلومة الجوهرية Material information
None	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



٥٥٥٥٥٥٥٥

٥٥٥٥٥٥٥٥